
STANOWISKO 

RADY MIASTA BIAŁYSTOK 

z dnia 29 marca 2021 r. 

w sprawie budowy odcinka Białystok – Augustów 

według parametrów drogi ekspresowej. 

Rada Miasta Białystok popiera zgłoszony przez podlaskich parlamentarzystów i 

samorządowców postulat uzupełnienia sieci dróg szybkiego ruchu w województwie podlaskim 

o budowę odcinka Białystok - Augustów według parametrów drogi ekspresowej. 

Odcinek drogi Białystok - Augustów stanowi najkrótsze połączenie budowanej drogi 

ekspresowej S19 Via Carpatia, drogi ekspresowej S8 z Warszawy do Białegostoku oraz miasta 

Białystok i aglomeracji białostockiej w ruchu międzynarodowym z krajami bałtyckimi, a także 

stolicy regionu z Augustowem, jako ważnym ośrodkiem turystyczno-uzdrowiskowym oraz 

Suwałkami jako drugim co do wielkości miastem w województwie podlaskim. 

Wielu białostoczan korzysta z odcinka DK nr 8 na trasie Białystok – Augustów, gdzie 

występuje bardzo duży ruch. Według danych Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad 

w lipcu 2020 roku średnie natężenie ruchu wyniosło 14 644 pojazdów na dobę, z czego znaczną 

część stanowił ruch samochodów ciężarowych. 

Rada Miasta Białystok zwraca się do Prezesa Rady Ministrów oraz Ministra 

Infrastruktury o uwzględnienie niniejszego stanowiska w działaniach Rządu w celu 

zapewnienia pełnej funkcjonalności i spójności sieci dróg szybkiego ruchu w Polsce, w tym w 

województwie podlaskim. 

PRZEWODNICZĄCY RADY 

Łukasz Prokorym 


